



# **EUROPEAN UNION YOUTH WIND ORCHESTRA**

**Direction Jan COBER**



## **Session 2015 in Luxembourg and The Netherlands**

### **APPLICATION**

The rehearsal session and concert tour of the **European Union Youth Wind Orchestra** will take place **from November, 8<sup>th</sup> to November, 16<sup>th</sup> 2015** with concerts in Luxembourg and The Netherlands, in collaboration with WMC Kerkrade.

This high level ensemble gathers every second year in a different European country some sixty of the most talented European young musicians under the direction of the famous Dutch conductor Jan COBER.

#### **Participation conditions:**

- Well qualified young musicians aged 15 to 30 years old.
- Playing a wind instrument, a percussion instrument or double-bass/harp/piano
- Living in one of the E.U. Member-States or another European country,

\*\*\*\*\*

## **Session 2015 au Luxembourg et aux Pays-Bas**

### **APPEL AUX CANDIDATURES**

La session de répétitions et de concerts de l'**Orchestre d'Harmonie des Jeunes de l'Union Européenne** se déroulera du **8 au 16 novembre 2015** au Luxembourg et aux Pays-Bas, en collaboration avec WMC Kerkrade.

Cet ensemble de haut niveau rassemble tous les deux ans une soixantaine de jeunes et talentueux musiciens sous la direction du chef d'orchestre néerlandais de renommée internationale Jan COBER.

#### **Les musiciens doivent remplir les conditions suivantes :**

- être âgés entre 15 et 30 ans
- disposer d'une excellente formation musicale
- jouer d'un instrument à vent, de percussion ou de la contrebasse à cordes/harpe/piano
- être domiciliés dans un Etat-membre de l'Union Européenne ou dans un autre pays européen.

#### **Information – Registration :**

Orchestre d'Harmonie des Jeunes de l'Union Européenne a.s.b.l.

3 Route d'Arlon - L-8009 STRASSEN

Tél: (+352) 46 25 36 34 / (+352) 46 25 36 35

Fax: (+352) 47 14 40

Internet: [www.ugda.lu/euywo/](http://www.ugda.lu/euywo/) Email: [euywo@ugda.lu](mailto:euywo@ugda.lu)